

DEVELOPMENTAL DISABILITIES ADMINISTRATION (DDA)  
ໃບແຈ້ງການຂອງການທວນຄືນເບິ່ງເງື່ອນໄຂຮັບເອົາການຊ່ວຍເຫລືອ  
Notification of Eligibility Review

ຊື່ແລະທີ່ຢູ່ຂອງລູກຄ້າ

ຊື່ແລະທີ່ຢູ່ຂອງຜູ້ຕາງໜ້າຂອງລູກຄ້າ

ກ່ຽວກັບ: ໃບແຈ້ງການຂອງການທວນຄືນກວດເບິ່ງເງື່ອນໄຂຮັບເອົາການຊ່ວຍເຫລືອສໍາລັບ \_\_\_\_\_

ທ່ານມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບໃນປັດຈຸບັນນີ້ການຊ່ວຍເຫລືອຂອງພະແນກປົກຄອງຄວາມສ່ຽງອົງຄະດ້ານການຈະເລີນເຕີບໂຕ (DDA) ພາຍໄດ້ \_\_\_\_\_ ກົດລະບຽບຂອງເງື່ອນໄຂຮັບເອົາຂອງພະແນກ DDA ບິ່ງໃຫ້ມີການທວນຄືນເບິ່ງເງື່ອນໄຂຮັບເອົາໃນຫລາຍໆເວລາ. ພວກເຮົາຕ້ອງການຮາຍລະອຽດເພີ່ມເຕີມ ເພື່ອຈະຢືນຢັນເງື່ອນໄຂຮັບເອົາສໍາລັບພະແນກ DDA ອີງຕາມກົດໝາຍ Chapter 388-823 WAC ພາຍໄດ້ອັນນຶ່ງຂອງເງື່ອນໄຂຕໍ່ລົງໄປນີ້: ຄວາມສ່ຽງອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ, ໂຮກສະມອງພິການ, ໂຮກລິມບ້າໝູ, ໂຮກລະເມີເພີ່ມ, ໂຮກປະສາດຢ່າງອື່ນ ຫລື ສະພາບພະຍາດອື່ນໆທີ່ມີອາການຄ້າຍຄືກັນກັບຄວາມສ່ຽງອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ. ກະຮຸນາເບິ່ງຕາຕະຮາງຂອງເອກະສານບັນທຶກທີ່ຈໍາເປັນຕ້ອງມີ ທີ່ຖືກຄັດມາພ້ອມນີ້ເພື່ອຮາຍລະອຽດເພີ່ມເຕີມ.

ພະແນກ DDA ຈະຍິນດີທີ່ຈະສົ່ງໄປເອົາຮາຍລະອຽດທີ່ຕ້ອງການໄປໃຫ້ສໍາລັບການພິຈາລະນາຄືນອັນນີ້. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຢາກໃຫ້ພະແນກ DDA ທີ່ຈະສົ່ງໄປເອົາຮາຍລະອຽດອັນນີ້, ກະຮຸນາເຮັດສິ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- ເຊັນຊື່ໃສ່ໃບອະນຸຍາດທີ່ຖືກຄັດມານໍາ
- ໃຫ້ຫມາຍບອກຢູ່ໃນໃບອະນຸຍາດນັ້ນວ່າທ່ານຢາກໃຫ້ພວກເຮົາສົ່ງໜັງສືໄປອໍເອົາຮາຍລະອຽດຢູ່ໃສ, ແລະ
- ໃຫ້ສົ່ງໃບຟອມກັບຄືນຫາພະແນກ DDA ໃສ່ໃນຊອງເປົາຈໍາໜ້າຂອງແລ້ວທີ່ສອດມານໍາ

ກະຮຸນາຕອບໂວເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້ ເພື່ອຫລີກເວັ້ນການຢຸດສະງັກໃນການບໍຣິການ, ແຕ່ບໍ່ໃຫ້ກາຍເກີນວັນທີ \_\_\_\_\_ ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຍິນອ່າວຈາກທ່ານກ່ອນວັນນີ້, ພວກເຮົາຈະທໍາການພິຈາລະນາເບິ່ງເງື່ອນໄຂຮັບເອົາໂດຍອີງໃສ່ຮາຍລະອຽດທີ່ມີຢູ່ໃນຊຸດເອກະສານຂອງທ່ານ.

ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີຄໍາຖາມແນວໃດໃຫ້ຕິດຕໍ່ໄປຫາ:

\_\_\_\_\_  
ຊື່  
ເລກໂທລະສັບ  
ທີ່ຢູ່ອີເມລ໌

ໃບໂກປີຂອງກົດໝາຍຕ່າງໆຂອງຮັດທີ່ຄຸ້ມຄອງເງື່ອນໄຂຮັບເອົາ (WAC 388-823) ແມ່ນມີໃວ້ໃຫ້ຕາມການຮ້ອງຂໍຫລືທາງອອນລາຍນ໌ທີ່ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility>.

ສອດມານໍາ: ຕາຕະຮາງຂອງເອກະສານບັນທຶກທີ່ຈໍາເປັນຕ້ອງມີ  
ໃບອະນຸຍາດ (DSHS 14-012)

CC: ສໍານວນເອກສານຂອງລູກຄ້າ

ຕາຕະລາງຂອງເອກສານບັນທຶກທີ່ຈຳເປັນຕ້ອງມີ

ສະພາບຂອງຄວາມເສັຽອົງຄະ	ການວິຈັຍໂຮກ	ຜູ້ວິຈັຍໂຮກ	ບັນທຶກອື່ນໆ
ຄວາມເສັຽອົງຄະດ້ານ ມັນສະມອງ (Intellectual Disability)	ຄວາມເສັຽອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ (ແຕ່ກ່ອນແມ່ນຄວາມຊັກຊ້າດ້ານ ມັນສະມອງ)	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ໂຮງຮຽນຢັ້ງຢືນໃນວິຊາຕົ້ນ ຫລື ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດຈາກໂຮງຮຽນ ອື່ນທີ່ຖືກຢັ້ງຢືນໂດຍສະມາຄົມຂອງໂຮງຮຽນທ່ານໝໍ ຈິດວິທະຍາແຫ່ງຊາດ	ໃບລາຍງານໂຮກຈິດຄົບຖ້ວນລວມທັງຄະແນນ <b>Full Scale IQ</b> ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກ ມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ, ແລະ ຄະແນນການສອບເສັຽຄວາມຊຳ ນານໃນການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າ ກຳນົດ.
ສະມອງພິການ (Cerebral Palsy)	ໂຮກສະມອງພິການ (Cerebral Palsy) ພາວະແຂນຂາອຳມະພາດ (Quadriplegia) ອຳມະພາດເຄິ່ງສ່ວນ (Hemiplegia) ອຳມະພາດສ່ວນດຽວ (Diplegia)	ທ່ານໝໍທີ່ມີໃບປະກາດ	ອາການກ່ອນອາຍຸ <b>3</b> ປີ, ແລະ ຮາຍຮະອຽດທີ່ຊື່ມອຸຄວາມຕ້ອງການສຳລັບຄວາມຊ່ວຍເຫລືອ ທາງຮ່າງກາຍໂດຍກົງປະຈຳວັນໃນສອງຈຳພວກ ຫລື ຫລາຍກວ່າ (ການເຂົ້າຫ້ອງນ້ຳ, ການ ອາບນ້ຳ, ການກິນອາຫານ, ການນຸ່ງເສື້ອ, ການເຄື່ອນໄຫວໄປມາ, ຫລື ການສື່ສານຕິດຕໍ່).
ໂຮກລົມບ້າຫມູ (Epilepsy)	ໂຮກລົມບ້າຫມູ ຫລື ໂຮກຊັກດັ່ນ	ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດທີ່ຖືກຢັ້ງຢືນໂດຍຄະນະ ກັມມະການ	ການວິຈັຍໂຮກທີ່ຖືກອົງໃສ່ປະວັດການພະຍາບານ ແລະ ການກວດເບິ່ງໂຮກປະສາດ, ການຢັ້ງ ຢືນຈາກທ່ານໝໍ ຫລື ທ່ານໝໍໂຮກຈິດກ່ຽວກັບການຊັກຊ້າຫມູທີ່ຄວບຄຸມບໍ່ໄດ້ ແລະ ເກີດຂຶ້ນ ຕະລອດມາ ຫລື ເກີດຂຶ້ນເປັນປະຈຳ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງ ສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທຳງານການປັບຕົວຂອງການແຕກ ຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ.
ໂຮກລະເມີເຜີ້ຝັນ (Autism) (DSM-IV)	ໂຮກລະເມີເຜີ້ຝັນຫລື ພະຍາດທີ່ຄືລະເມີເຜີ້ຝັນ (Autism ຫລື Autistic Disorder) Per 299.00 ໃນ DSM-IV-TR	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ຜູ້ຝຶກຫັດນາຍໝໍລົງທະບຽນທີ່ກ້າວຫນ້າ (ARNP) ທີ່ພົວພັນນຳໂຮກລະເມີເຜີ້ຝັນ ຫລື ສູນກາງພັດທະນາ ຫລື ຄະນະກັມມະການຢັ້ງຢືນ: ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດ, ທ່ານໝໍໂຮກຈິດ, ຫລື ທ່ານໝໍປິ່ນປົວເດັກເຮືອງ ການເຕີບໂຕ ແລະ ການປະພຶດ	ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຄົບຖ້ວນ <b>DSM IV</b> ທີ່ສອດຄ່ອງນຳກົດເກນຂອງການກວດວິ ຈັຍທຸກໆຢ່າງ, ຫລັກຖານຂອງການຊັກຊ້າ ຫລື ການທຳງານທີ່ພິດປົກກະຕິກ່ອນອາຍຸ <b>3</b> ປີ ໃນຄວາມຊຳນານທາງສັງຄົມ, ພາສາ, ການຕິດຕໍ່ສື່ສານ ຫລື ການຫລິ້ນທີ່ເປັນສັນຍາລັກ ຫລື ການວາດພາບ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີ ຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທຳງານການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານ ຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ.
ໂຮກລະເມີເຜີ້ຝັນໄປທົ່ວທຶບ (Autism Spectrum Disorder) (DSM-V)	ໂຮກລະເມີເຜີ້ຝັນໄປທົ່ວທຶບ (Autism Spectrum Disorder 299.00) DSM-5 ລວມທັງຮະດັບຄວາມຮ້າຍແຮງ 2 ຫລື 3 ໃນທັງສອງແຖວຕັ້ງ	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ຜູ້ຝຶກຫັດນາຍໝໍລົງທະບຽນທີ່ກ້າວຫນ້າ (ARNP) ທີ່ພົວພັນນຳໂຮກລະເມີເຜີ້ຝັນ ຫລື ສູນກາງພັດທະນາ ຫລື ຄະນະກັມມະການຢັ້ງຢືນ: ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດ, ທ່ານໝໍໂຮກຈິດ, ຫລື ທ່ານໝໍປິ່ນປົວເດັກເຮືອງ ການເຕີບໂຕ ແລະ ການປະພຶດ	ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຄົບຖ້ວນ <b>DSM-V</b> ທີ່ສອດຄ່ອງນຳກົດເກນຂອງການກວດວິ ຈັຍທຸກໆຢ່າງ, ຫລັກຖານຂອງການຊັກຊ້າ ຫລື ການທຳງານທີ່ພິດປົກກະຕິກ່ອນອາຍຸ <b>3</b> ປີ ໃນຄວາມຊຳນານທາງສັງຄົມ, ພາສາ, ການຕິດຕໍ່ສື່ສານ ຫລື ການຫລິ້ນທີ່ເປັນສັນຍາລັກ ຫລື ການວາດພາບ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີ ຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທຳງານການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານ ຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ, ແລະ <b>FSIQ</b> ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານ ອັນນຶ່ງ ຫລື ຫລາຍກວ່ານັ້ນທີ່ຕໍ່ກວ່າກຳນົດ – ຫລື – ສອດຄ່ອງນຳກົດເກນທຸກໆຢ່າງ ສຳລັບໂຮກ <b>Autistic Disorder 299.00, DSM-IV</b> .
ໂຮກປະສາດແນວອື່ນ ຫລື ສະພາບແນວອື່ນທີ່ຄ້າຍຄື ກັນກັບຄວາມເສັຽອົງຄະ ດ້ານມັນສະມອງ	ຄວາມພິດປົກກະຕິທາງໂຮກປະສາດ ຫລື ກັມມະພັນເປັນທີ່ຮູ້ຈັກກວ່າໃຫ້ ເກີດມີຄວາມຂາດເຂີນໃນຄວາມ ຊຳນານທາງແນວຄິດ ແລະ ການປັບຕົວ	ທ່ານໝໍທີ່ມີໃບປະກາດ	ຄະແນນ <b>Full Scale IQ</b> ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າ <b>1.5</b> ຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ, ແລະ ຄະແນນການສອບເສັຽຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຂອງການ ແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ.

ຫມາຍເຫດ: ໃບຟອມໃບນີ້ແມ່ນການຊີ້ນຳທີ່ໄປເທົ່ານັ້ນ ແລະ **DDA** ອາດຈະຕ້ອງການຮາຍຮະອຽດ ຫລື ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເພີ່ມເຕີມອີກ. ເອກສານບັນທຶກອັນນີ້ເປັນບາດກ້າວທຳອິດໃນການພິຈາະນາ  
ເບິ່ງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ. ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງ **DDA** ຈະຖືກພິຈາະນາເບິ່ງໂດຍອີງຕາມກົດຫມາຍ **WAC Chapter 388-823**.